

## Weekly Agenda (28) 28/04/2024 - 02/05/2024

### Admin Notes الملاحظات الإدارية

- تقارير الربع الثالث خلال الأسبوع القادم وسنقوم بإعلامكم حال جهوزها.
- الجولات النهائية في مسابقة Spelling Bee يوم الإثنين للأولاد والثلاثاء للبنات، وستعلن النتائج لاحقاً.
- سيقام معرض الرسم على مدار الأسبوع القادم، أولياء الأمور مدعوون لزيارة المعرض فور إنتهاء الحصة الأخيرة وحتى الساعة الثالثة عصراً كل يوم من أيام الدوام الأسبوع القادم.
- آخر يوم لدوام طلاب المرحلة الابتدائية هو الخميس 13/6 ثم تبدأ الإجازة الصيفية.
- نؤكد علي حضراتكم أهمية الربع الرابع (الأخير) في العام الدراسي، لذا نرجو منكم الاستمرار في دعمكم ومتابعتكم لأبنائكم في تحصيلهم الدراسي.
- ندعوكم إلى تسجيل أبنائكم في مسابقة Math Mental World Cup 2024 ([رابط](#) [التفاصيل](#)).
- رحلات شهر مايو ستبدأ في 5/5، الرجاء الاطلاع على رسائل الرحلات الخاصة بصفوف أبنائكم:

- [الأول الابتدائي أولاد](#)
- [الثاني الابتدائي أولاد](#)
- [الثالث الابتدائي أولاد](#)
- [الرابع الابتدائي أولاد](#)
- [الأول والثاني الابتدائي بنات](#)
- [الثالث الابتدائي بنات](#)
- [الرابع الابتدائي بنات](#)

- Q3 report cards will be out next week and you will be updated once they are out.
- The final round of the Spelling Bee competition will be next Monday, 29th for the boys and Tuesday, 20th for the girls. The results will be announced later.
- The art fair will be held next week, parents are welcome to visit the fair as soon as the lessons are over and until 3:00 PM every time, for the entire week.
- The last day of school for PS students will be on Thursday, 13th of June.

- We would like to emphasize the importance of the 4th and last quarter of the academic year, and we ask you to continue supporting and following up with your children in their academic achievement.
- We invite you to register your children in the Math Mental World Cup 2024 competition ([Details link](#)).
- May trips will begin on the 5th of May, kindly take a look at your child's trip letters and details:
  - [Grade 1 Boys](#)
  - [Grade 2 Boys](#)
  - [Grade 3 Boys](#)
  - [Grade 4 Boys](#)
  - [Grade 1 and 2 Girls](#)
  - [Grade 3 Girls](#)
  - [Grade 4 Girls](#)

### Weekly Plans الخطط الأسبوعية

28/04/2024 - 02/05/2024		Resources
<a href="#">Grade (1) Boys</a>	<a href="#">Grade (1) Girls</a>	<a href="#">Grade (1) Resources</a>
<a href="#">Grade (2) Boys</a>	<a href="#">Grade (2) Girls</a>	<a href="#">Grade (2) Resources</a>
<a href="#">Grade (3) Boys</a>	<a href="#">Grade (3) Girls</a>	<a href="#">Grade (3) Resources</a>
<a href="#">Grade (4) Boys</a>	<a href="#">Grade (4) Girls</a>	<a href="#">Grade (4) Resources</a>